
Uppläggningsplats Ålkistan 

På årsmötet informerade styrelsen om att Bygget ”Triangeln” nu har fått klartecken att påbörjas. 

Detta kom inte som en överraskning då vi under flera år varit medvetna om avsikten att bygga 

bostäder på platsen för det existerande p-huset och att man väntat in alla tillstånd. 

Stena fastigheter planerar att påbörja bygget i början på 2024 varför SBS inte kommer att ha tillgång 

till uppläggningsplatsen Ålkistan från och med hösten 2023 tom tidigast hösten 2026. Styrelsen 

undersöker olika alternativ för att få plats med så många av nuvarande medlemmars båtar som 

möjligt på de uppläggningsplatser vi har kvar Men klart är att det kommer att bli bökigare och 

jobbigare än vanligt för de allra flesta. Så det här kommer vi alla att behöva hjälpas åt med. Några 

förslag som kommit upp på hittills är: 

- Att nya medlemmar som inte behöver vinterplats ges förtur. 

- Att förtäta uppläggningen på Alnäs och även lägga båtar mellan trailerbåtarna. Detta innebär 

att trailerbåtar måste ligga på plats innan ordinarie upptagning och sjösätts först efter 

ordinarie sjösättning. 

- Att förtäta uppläggningen på Lilla Alnäs. Båtar kommer sannolikt att läggas även utanför 

ingången till mastskjulet. Trailerbåtar kommer sannolikt att parkeras utanför varandra. 

- Att erbjuda de som önskar vinterplats i sjön. 

- Snipan på Alnäs ska fraktas bort 

- Se över om brandgatan i mitten av Alnäs verkligen måste vara där. 

- Prata med kommunen för att se om det går att få någon mer upptagningsplats temporärt. 

- Be medlemmar som har möjlighet att ha båten på annat håll under vintern att använda sig av 

det. 

Har du något annat förslag än de ovanstående så tveka inte att höra av dig till plats@sbs.nu 

I dagsläget är det 28 stycken båtar på Ålkistan. Nio av dessa båtar väger fyra ton eller mer och dessa 

kan vi inte ta upp på Alnäs då markförhållanden vid kajen inte klarar det. Så har du en båt som väger 

fyra ton eller mer, då är det vinterplats i sjön som gäller, alternativt vinterplats utanför SBS. Även 

väldigt långa båtar, längre än 10m, som väger mindre än fyra ton kan bli problem att ta upp. Tror 

dock inte vi har någon sådan i klubben i dagsläget. 

Vi har flera medlemmar som under många år haft sin båt i sjön under vintern och tycker det är 

smidigt och bra. Så klubben kommer att hålla en informationskväll under våren om hur det är att 

vara vinterliggare. 

Om man inte känner sig bekväm alternativen ovan så uppmanar vi att man så snart som möjligt 

undersöker möjligheten att under perioden bygget pågår hitta en alternativ plats för vinterförvaring, 

klubben kommer inte att kunna hjälpa till med detta. 

Solna kommun har meddelat oss att efter avslutad byggnation kommer vi återfå 

uppläggningsplatsen.  

Styrelsen kommer att löpande informera på hemsidan och facebook hur planerna för att lösa 

uppläggningen på Alnäs inför hösten 2023 fortlöper. 


